
Kære Jesper
 
Tak for din henvendelse. 
 
Du har mange gode overvejelser over, hvordan man kan løse et af de problemer vi, som lokaludvalg, jævnligt får 
henvendelser på. 
 
Dine tanker om hvordan man kan forbedre cykelparkeringsanlægget, er i vid udstrækning repræsenteret i planlægningen af 
centerbyggeriet. Se gerne linket der er indsat nedenfor. Her står der lidt om emnet både på s. 6 og s. 16, og jeg ved at der er 
både er planer om et tredje plan og at etablere forbindelse til S-tog/ metro. Fra kommunal side er der dog ikke så meget at 
gøre ved, at der ikke sker så meget med byggeriet pt. 
http://soap.plansystem.dk/jsp/getdoklink.jsp?planid=1184771&plantype=20&status=V
 
Jeg kan supplere med at fortælle, at Vanløse Lokaludvalg er i dialog med Holberg Fenger gruppen og de relevante 
forvaltninger med henblik på at etablere midlertidig cykelparkering på byggegrunden, hvor den gamle brugs lå. Holberg 
Fenger gruppen er villige til at samarbejde om dette, men vi har stadig både juridisk og økonomisk nogle ting der skal 
afklares med Teknik og Miljø Forvaltningen. 
 
	
Med	venlig	hilsen
	
	
Thomas	Frimodt	Petersen
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From: Thomas Frimodt Petersen
Sent: 10-09-2014 13:48:51
To: 'godaften@gmail.com'
Subject: SV: Cykelparkering

Page 1 of 1

11-09-2014file://C:\Adlib Express\Work\20140911T141623.412\20140911T141623.724\28a4cba5-689c-47de-...


